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新形势下中国企业战略管理实践与展望——“全面深化改革与中国企业战略管理实践研讨会”会议
综述

宋铁波,唐研,何丹

华南理工大学工商管理学院

摘要： 十八届三中全会的《中共中央关于全面深化改革若干重大问题的决定》出台，意味着中国企业经营环境将

发生重大变化，中国企业战略管理实践和战略管理研究也将出现新的局面。在此背景下，2014年1月19～20日，

于广州召开的“全面深化改革与中国企业战略管理实践研讨会”对相关问题进行了研讨。结合研讨的主题报告和讨

论，就全面深化改革的性质和特点、对中国企业经营环境的审视、直面中国战略管理问题、以及中国战略管理研究

的方向等方面对本次研讨会上的主要观点进行综述。
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Prospect of Practice of and Research in Chinese Enterprises Strategic Management 
under   the New Situation: A Review of Symposium on “Comprehensively 
Deepening Reforms and   Chinese Enterprise Strategic Management Practice”

SONG Tiebo,TANG Yan,HE Dan 

South China University of Technology, Guangzhou, China 

Abstract: The Decision on Major Issues Concerning Comprehensively Deepening Reforms, which was 
adopted at Third Plenary Session of the 18th CPC Central Committee makes a great impact on business 
environment in china. At the same time, strategic management practices of and research in Chinese 
enterprises will also change. Under such circumstances, the relevant issues were discussed in the 
symposium on “Comprehensively Deepening Reforms and Chinese enterprise Strategic management 
practice”, which was held in Guangzhou from January 19 until 20, 2014. Based on the plenary lectures 

and discussion, this article provides an overview of the major points from the meeting including the 
essential characteristics of the comprehensively deepening reforms, the changes of business 
environment, the problems that Chinese enterprise strategic management practice would meet, and the 
directions Chinese strategic management research.
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